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Rada Seniorów 
Miasta i Gminy Kórnik 
Rynek 1,62-035 Kórnik

Posiedzenie odbyło się 7 listopada roku 2022, w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. W spotkaniu 
uczestniczyło 6 członków Rady Seniorów.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek - przewodniczący;

2. Irena Kaczmarek - wiceprzewodnicząca;

3. Krystyna Antkowiak;

4. Barbara Fluder;

5. Aleksandra Grzelak;

6. Stanisław Kasprzyk;

7. Antoni Odzimek;

8. Tadeusz Warkocki;

9-Anna-Wejtaszek-

oraz zaproszeni goście, w osobach: Przemysław Pacholski - Burmistrz MiG Kórnik; Andrzej Szyc- Prezes

OSP; st. asp. Paweł Michalski - Komendant KP Kórnik; Komendant SM - Tomasz Haremza.

Przewodniczący RS otworzył posiedzenie, powitał zebranych oraz zaproszonych gości 
i przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Powitanie przybyłych gości.

3. Spotkanie z przedstawicielami służb mundurowych.

4. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 3 października br.

5. Dyżury senioralne- sprawozdanie (K. Antkowiak, A. Odzimek, A. Grzelak, B. Fluder).

6. Dyskusja nt. Uchwały nr 6/2022 Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 3.10.2022 r. w sprawie wskazania 
propozycji gminy partnerskiej, celem nawiązania współpracy z Miastem i Gminą Kórnik.

7. Sprawy bieżące.

- zapoznanie się z protokołem Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogoweg*’ w Kórniku w dniu 14.09.2022r., 
dotyczy parkingu przy aptece,

- podziękowania dla RS - I Kórnicki Dzień Seniora.

8. Wolne głosy.



9. Zakończenie posiedzenia.

Ze względu na nieobecność radnej Barbary Fluder, przystąpiliśmy do wyboru sekretarza posiedzenia. 

Została wybrana: Anna Wojtaszek.

Przewodniczący Marek Kaczmarek odczytał protokół z poprzedniego posiedzenia RS.

Następnie odniósł się do sprawy związanej z pewnym nieporozumieniem, w sprawie nawiązania kontaktów 

z miastem Kościerzyna. Zostało odczytane pismo z Gminy Kościerzyna, skierowane do Burmistrza MiG 

Kórnik, z którego wynikało, że Gmina Kościerzyna odmawia chęci współpracy, ze względu na 

utrzymywaną już współpracą z Gminą Pniewy.

W tej sprawie głos zabrał Burmistrz Przemysław Pacholski, który w swoim wystąpieniu wyjaśnił 

nieporozumienie, jakie wyniknęło ze zwykłego błędu urzędnika.

Zatem, sprawa jest wyjaśniona i zakończona. Urząd będzie kontynuować dalsze działania w tym zakresie, 

polegające wstępnie na zaproszeniu przedstawicieli Kościerzyny do udziału w Jarmarku Świątecznym w 

dn. 10-11XII w Kórniku.

Następnie głos zabrał komendant KP Kórnik st. asp. Paweł Michalski, który zaproponował spotkania 

seniorów z przedstawicielami Policji w ramach pogadanek, szkoleń itp. zajęć.

Kolejny zabrał głos komendant Straży Miejskiej T. Haremza, który zaproponował spotkanie w siedzibie 

SM. RS będzie mogła zapoznać się z charakterem pracy straży oraz pracy w systemie monitoringu miasta.

Następnie zaprezentował się przedstawiciel OSP Prezes Andrzej Szyc, który zadeklarował chęć do 

współpracy z seniorami. Również jak poprzednicy zaprosił do remizy kórnickiej OSP. Nadmienił też, że 

gotowi są do pomocy w nagłych i trudnych wypadkach .

Radny Antoni Odzimek podziękował służbom mundurowym za przybycie na dzisiejsze spotkanie. Odniósł 

się również do bezpieczeństwa dzieci znajdujących się w pobliżu szkół. Ponadto, zwrócił się do służb 

mundurowych z prośbą o dalszą pomoc w kierunku bezpieczeństwa dzieci i ich ochroną przed wypadkami. 

Również wystosował zaproszenie do w/w na spotkania z seniorami w Dac nowie, dot. ich bezpieczeństwa.

Radny Stanisław Kasprzyk poruszył sprawę parkingu na Prowencie. Jeśli chodzi o bezpieczeństwo 

zwłaszcza przy miejscach parkingowych tuż przy barze zauważył, że do tej pory nic nie uległo poprawie. 

Poinformował, że oczekuje działań choćby prewencyjnych ze strony Policji, jak również Straży Miejskiej w 

tej sprawie.

Radna Anna Wojtaszek skierowała zapytanie do komendanta Straży Miejskiej dot. umieszczenia systemu 

kamer na terenie osiedla na Staszica. Ponadto zaapelowała do komendanta o zwiększenie patroli na osiedlu.



Komendant Tomasz Haremza odpowiedział, że sprawa monitoringu na osiedlu spoczywa w kompetencjach 

Spółdzielni Mieszkaniowej, a jeśli chodzi o patrole to brak personelu.

Na zakończenie, przewodniczący RS podziękował zaproszonym gościom za przybycie i udział w 

posiedzeniu Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik.

Następnie omówiono sprawę pełnionych dyżurów senioralnych .

Dyżury pełnili: K. Antkowiak, A. Odzimek, A. Grzelak, B. Fluder - na wymienione dyżury nikt nie przybył.

Po wyczerpaniu planu posiedzenia, przewodniczący RS zakończył obrady.




